
Graag wil ik u vragen, alvorens u begint met de uitrol van 5G, eerst een onafhankelijk instituut te 
laten kijken naar de gevolgen van deze.
Dit moet dan een wetenschappelijk onderzoek zijn, ze kijken dan naar de gevolgen van EMS 
(Elektronische Magnetische Stralingen) die onze lichaam ondervind.
Zolang er geen gedegen onderzoek is geweest, vindt ik het te risico vol, om zomaar van start te gaan 
met deze uitrol.

Mvg.


